

- search, 2019, 15(2):140-149. (in Chinese)
- [4] WU J, HAN Z Y, LI R K, et al. Changes of extreme climate events and related risk exposures in Huang-Huai-Hai river basin under 1.5-2 °C global warming targets based on high resolution combined dynamical and statistical downscaling dataset[J]. International Journal of Climatology, 2021, 41(2): 1383-1401.
- [5] 张久鹏, 黄晓明, 高英, 等. 沥青混合料永久变形的三轴重复荷载试验方法[J]. 建筑材料学报, 2008, 11(5):616-620.
ZHANG Jiupeng, HUANG Xiaoming, GAO Ying, et al. Tri-axial repeated load test method for permanent deformation of asphalt mixture[J]. Journal of Building Materials, 2008, 11 (5):616-620. (in Chinese)
- [6] 李强, 高磊, 王宏畅, 等. 重复荷载作用下沥青混合料流变次数试验[J]. 公路交通科技, 2013, 30(12):1-14.
LI Qiang, GAO Lei, WANG Hongchang, et al. Experiment on flow number of asphalt mixture under repeated load[J]. Journal of Highway and Transportation Research and Development, 2013, 30(12):1-14. (in Chinese)
- [7] 季节, 陈磊, 索智, 等. 高温和重载对 DCLR 改性沥青混合料抗变形能力的影响[J]. 交通运输工程学报, 2019, 19(1):1-8.
JI Jie, CHEN Lei, SUO Zhi, et al. Effect of high temperature and heavy load on deformation resistance of DCLR modified asphalt mixture[J]. Journal of Traffic and Transportation Engineering, 2019, 19(1):1-8. (in Chinese)
- [8] 张久鹏, 李彦伟, 裴建中, 等. 基于永久变形试验的沥青混合料损伤分析[J]. 同济大学学报(自然科学版), 2011, 40(10): 1522-1526.
ZHANG Jiupeng, LI Yanwei, PEI Jianzhong, et al. Damage characteristic of asphalt mixture by permanent deformation test[J]. Journal of Tongji University(Natural Science), 2011, 40(10):1522-1526. (in Chinese).
- [9] 王旭东. 足尺路面试验环道路面结构与材料设计[J]. 公路交通科技, 2017, 34(6):30-37.
WANG Xudong. Design of pavement structure and material for full-scale test track[J]. Journal of Highway and Transportation Research and Development, 2017, 34 (6): 30-37. (in Chinese).